
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 177
Har ministeren fået foretaget beregninger af, hvor mange liv vi kunne have reddet på
landets plejehjem, hvis vi havde anvendt spildevandstest og fået et tidligt varsel om nye
smitteudbrud? Hvis ikke det er tilfældet, bedes ministeren præsentere sådanne beregnin-
ger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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